
 

 

PS vergadering 9 juli 2014 

Mondelinge vragen Liander 

Op 30 juni 2014 publiceerde Liander haar jaarverslag waaruit bleek dat 18 directeuren meer 

verdienen dan de Balkenendenorm. Daarnaast ontvangen een aantal andere medewerkers eveneens 

meer dan volgens de Wet Normering Topinkomens is toegestaan. De bedoeling van het kabinet is 

overigens om het maximum toegestane inkomen terug te brengen van 130 procent naar 100 procent 

van het ministersinkomen (€ 228.599). In de Raad van Commissarissen heeft alleen oud-

burgemeester D’Hondt zijn vergoeding aangepast aan de voor hen geldende norm van (5 procent van 

228.000 ). De overige vijf zitten daarboven en gunnen zich zelf een overgangsregime. (Bron: Follow 

the money) 

Op 4 juli publiceerde de Gelderlander een artikel waarin staat dat Liander als enig netwerkbedrijf de 

WNT-norm overschrijdt. Ook werd een onderzoek van Consumind aangehaald waaruit blijkt dat 

Liander per huishouden per jaar de duurste netwerkbeheerder is. In een onderzoek van de Autoriteit 

Consument & Markt uit 2012 komt naar voren dat Liander op geen enkel punt beter presteert dan de 

andere drie netwerkbeheerders, op 3 van de 10 komen zij als relatief slechtste naar voren. 

Vragen: 

1) Was u ervan op de hoogte dat 18 directeuren van Liander meer verdienen dan de 

Balkenendenorm?  

2) Welke stappen onderneemt Liander om aan de Wet Normering Topinkomens te voldoen?  

3) Welke stappen heeft u als aandeelhouder genomen of gaat u nog nemen om te zorgen dat de 

vergoeding aan de Raad van Commissarissen zo spoedig mogelijk voldoet aan de WNT?  

4) Herkent u de informatie dat Liander minder goed presteert dan andere netbeheerders en dat de 

tarieven van Liander hoger zijn dan die van andere netbeheerders? 

5) Is er een verklaring te geven waarom de tarieven van Liander hoger liggen dan die van andere 

netbeheerders?  

6) Welke stappen onderneemt Liander om te zorgen dat de tarieven meer in lijn komen te liggen 

met andere grote netbeheerders en Liander niet de duurste netbeheerder blijft? Wilt u als 

aandeelhouder hier extra aandacht voor vragen bij Alliander? 
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